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Geacht College, 

Als Dorpsraad Reutum, KBO-afdeling Reutum, Ondernemersvereniging Reutum, Stichting 
Gemeenschapsruimte Reutum en Werkgroep Herbestemming Kerk willen wij met deze brief onze 
zorgen onder uw aandacht brengen over een aantal onderwerpen die betrekking hebben op de 
leefbaarheid van ons dorp.  

1. Kultuurhoes  
Het huidige Kultuurhoes is verouderd. De indeling en inrichting passen niet meer bij de 
behoeften van de gemeenschap en het Kultuurhoes voldoet niet meer aan gangbare normen 
van duurzaamheid. Voor een renovatie van het huidige Kultuurhoes zijn forse investeringen 
nodig. Omdat de kerk in ons dorp dit jaar aan de eredienst wordt onttrokken is een breed 
samengestelde werkgroep al enkele jaren bezig te bezien of in de kerk een Kultuurhoes 
gerealiseerd kan worden.  

Op 26 juli 2024 hebben wij u ons visiedocument toegestuurd. Dit visiedocument zijn we nu aan 
het uitwerken en we zijn bezig om subsidies te verwerven. De Lokale Actiegroep (LAG) van 
Leader Noordoost Twente heeft inmiddels aangegeven, dat ons plan voor subsidie in 
aanmerking komt. In een gesprek met wethouder Berning op 28 oktober 2024 hebben we 
gemeld dat we de gemeente Tubbergen zullen benaderen voor een investeringssubsidie. We 
hebben dat ook eerder al aangekondigd, waarna Reutum in de Perspectiefnota 2024, de 
Begroting 2024 en de Perspectiefnota 2025 bij het onderwerp actuele ontwikkelingen rond 
maatschappelijk voorzieningen genoemd wordt. In de Begroting 2025 wordt Reutum opeens 
niet meer genoemd. Dat heeft ons verrast. Wij willen graag weten wat hiervan de reden is. 

2. Onveiligheid Reutummerweg  
Reutummers ervaren een onveilig gevoel. De verkeerssituatie op de Reutummerweg, met 
name het ontbreken van een vrijliggend fietspad, vormt in het hedendaagse verkeer een 
serieus gevaar voor de veiligheid van onze inwoners, vooral scholieren, die dagelijks deze route 
moeten afleggen. Ook ouderen voelen zich door de toenemende verkeersdruk en het zware 
landbouwverkeer dat van die weg gebruik maakt, niet veilig. De route Tubbergen-Reutum 
wordt gezien als een belangrijke fietsverbinding en is aangewezen als regionale hoofdroute 
binnen het ‘Kernnet fiets’ (onderdeel van de Integrale Netwerkvisie Overijssel). Toch beschikt 
de Reutummerweg niet over een fietspad, maar slechts over ‘fietssuggestiestroken’ welke 
geen enkele juridische status hebben en geen enkele bescherming voor de fietser bieden.  
 
In een gesprek op 11 september 2024, waarin ook de Tubbergse KBO-afdelingen en het 
Platform Inclusie Tubbergen aandacht hebben gevraagd voor de verkeerssituatie van de 
Reutummerweg, heeft de burgemeester erkend dat er een veiligheidsprobleem is: “Ik woon 
aan de Reutummerweg en maak het dagelijks mee, vooral als ik er fiets.” Verderop in het 
gesprek gaf hij aan dat het fietspad er niet komt. Deze uitspraak is voor ons onacceptabel. Ze 
getuigt van meten met twee maten. Alle omliggende dorpen, behalve Reutum, zijn met een 
fietspad verbonden met het kerndorp Tubbergen. 



Meerdere politieke partijen hebben de laatste jaren aandacht gevraagd voor de 
verkeerssituatie op de Reutummerweg. Op de vraag van de fractie van Lokaal Sterk (28 maart 
2023) “Waarom is langs de Manderveenseweg een fietspad aangelegd en gebeurt dat nu niet 
langs de Reutummerweg terwijl sprake is van hetzelfde gevoel wat betreft de veiligheid?” gaf 
het college als antwoord: “Dat er in 2019 door het college en de gemeenteraad een besluit is 
genomen om een fietspad langs de Manderveenseweg aan te leggen, komt onder andere door 
de intensiteit van de lobby vanuit Manderveen en de financiële mogelijkheden die er in 2019 
waren.”  
 
Ook de dorpsraad heeft herhaaldelijk – onder meer in kerngesprekken met de kernwethouder 
(mevrouw Bekhuis) en de buurtman – zijn zorgen over de verkeersveiligheid onder uw 
aandacht gebracht. Naar aanleiding van het kerngesprek op 14 oktober 2024 heeft de 
dorpsraad – op advies van de buurtman – op 12 november 2024 een brief verzonden naar een 
ambtenaar die belast is met verkeer en vervoer om de zorgen over de onveiligheid van de 
Reutummerweg aan te kaarten en aan te geven open te staan voor een gesprek. Helaas 
hebben wij tot op heden geen reactie ontvangen op onze brief. 
 

3. Openbaar vervoer 
Het openbaar vervoer in en rond Reutum is ontoereikend. Reutum is enkel met het openbaar 
vervoer bereikbaar door buurtbus 599 Ootmarsum – Rossum. Er is daarmee geen directe 
busverbinding tussen Reutum en een grotere kern of stad, zoals Tubbergen of Almelo. Dit 
heeft niet alleen gevolgen voor de bereikbaarheid, maar belemmert ook de deelname van 
onze inwoners aan onderwijs of werk en sociale activiteiten in omliggende gebieden.  
De dorpsraad heeft dit meermaals aangekaart bij de gemeente Tubbergen. Ook heeft de 
dorpsraad in januari 2023, kort voor de definitieve gunning van de concessie aan Arriva, 
contact gehad met de provincie Overijssel. Na de definitieve gunning is er in februari 2023 
opnieuw contact geweest met de provincie Overijssel waarop de provincie heeft aangegeven 
dat er in principe voor Reutum niets nieuws staat te gebeuren en dat – indien wij aanpassingen 
wensen – wij contact moeten opnemen met de gemeente.  
 
Op 16 januari 2023 is de wens voor een betere verbinding aangekaart bij wethouder Bekhuis 
en de buurtman. In de eerste helft van 2023 heeft er tevens een gesprek plaatsgevonden 
tussen enkele dorpsraadleden en een ambtenaar verkeer en vervoer. In juni 2023 heeft de 
ambtenaar aan de dorpsraad gemaild dat het gewenst is om het lijnennet van Noordoost-
Twente nog eens onder de loep te nemen en te kijken naar optimalisaties. In kader daarvan 
kan ook bekeken worden in hoeverre een betere bediening van Reutum mogelijk is. Volgens de 
ambtenaar zou dit na 2024 de aandacht moeten hebben. Tijdens het kerngesprek op 14 
oktober 2024 wordt echter door de gemeente Tubbergen aangegeven dat de dorpsraad bij de 
provincie Overijssel moet zijn. Naar aanleiding van dit gesprek heeft de dorpsraad op advies 
van de buurtman op 12 november 2024 een brief verzonden naar de ambtenaar verkeer en 
vervoer met de vraag welke stappen ondernomen moeten worden om in Reutum weer een 
directe busverbinding te krijgen met een grote kern of stad. Helaas hebben wij tot op heden 
geen reactie op deze brief ontvangen.  
 
Wij verzoeken u om in gesprek te gaan met de provincie en/of vervoersmaatschappijen en te 
investeren in betere verbindingen, mogelijk door alternatieve vervoersvormen in te zetten. 
 

4. Woningbouwmogelijkheden 
In Reutum ontbreekt het al geruime tijd aan voldoende woningbouwmogelijkheden om aan de 
vraag te voldoen. Vooral starters, jonge gezinnen en ouderen worden hierdoor geraakt. We 
merken al enige tijd de negatieve gevolgen voor de maatschappelijk voorzieningen in ons dorp, 



zoals de verenigingen en de basisschool. Dit zet de leefbaarheid van ons dorp onder druk en 
leidt tot verontwaardiging bij onze inwoners.  
In het kader van het Maatschappelijk Akkoord gemeente Tubbergen (oktober 2018) hebben 
we er bij u op aangedrongen om een nieuw uitbreidingsplan te realiseren. Door de 
inspanningen van een aantal Reutummers zijn er op dit moment twee uitbreidingen voorzien. 
Een kleine uitbreiding bij de rotonde aan de Ootmarsumseweg op initiatief van de Reutumse 
Werkgroep Bouwen in kader van MijnDorp2030 en een grotere uitbreiding achter De 
Haverkamp en De Gruttenmaat, die nu mogelijk is geworden omdat de gemeente, na intensief 
voorbereidend werk van een groep Reutummers, een principeakkoord heeft kunnen afsluiten 
met grondeigenaren over de aankoop van anderhalve hectare grond. We hebben er erg lang, 
te lang, op moeten wachten, maar zijn blij dat er nu zicht is op uitbreiding van ons dorp. We 
dringen er bij u op aan om, waar dat in uw hand ligt, spoed te betrachten bij het realiseren van 
het bestemmingsplan, zodat niet onnodig lang gewacht moet worden op de start van de bouw 
van woningen. 
 
De geplande uitbreiding is noodzakelijk voor de leefbaarheid van Reutum, maar heeft ook 
ingrijpende gevolgen voor de bewoners die aan de zuidwestkant van De Haverkamp en De 
Gruttenmaat wonen. Deze bewoners hebben uit informele kringen vernomen dat de 
gemeente met de grondeigenaar overeenstemming heeft bereikt om grond achter hun woning 
aan te kopen. Dat betreuren wij. Het is essentieel dat de direct betrokkenen, zoals deze 
bewoners, tijdig en op een passende wijze worden geïnformeerd over ontwikkelingen die hen 
kunnen raken. Het ontbreken van deze communicatie zorgt voor onrust. Wij geven de 
gemeente ernstig in overweging om op korte termijn met deze bewoners in contact te treden. 
Een open gesprek kan bijdragen aan wederzijds begrip en aan een constructief vervolg van het 
proces. 

Als dorpsraad, KBO, ondernemersvereniging, Stichting Gemeenschapsruimte Reutum en 
Werkgroep Herbestemming Kerkgebouw hechten wij veel waarde aan een constructieve 
samenwerking met de gemeente. Daar is de laatste jaren onvoldoende sprake van geweest. 
Vooral de communicatie is gebrekkig. Tientallen keren hebben we moeten ervaren dat de 
gemeente, zowel ambtelijk als bestuurlijk, afspraken (“jullie krijgen bericht”, “we bellen jullie 
terug”, etc.) niet nakomt. Desgewenst sturen wij u een lijst van voorvallen toe. Dit bemoeilijkt 
onze samenwerking. De leefbaarheid en de toekomst van onze gemeenschap staan op het spel. 
We rekenen erop dat u uw verantwoordelijkheid als lokale overheid neemt en verwachten van u 
een proactieve rol in het aanpakken van deze problemen. We stellen voor om afspraken met 
elkaar te maken om te komen tot een constructieve samenwerking met wederzijds respect. 

Graag willen wij in een gesprek met u deze brief bespreken. Wij zien uw reactie met belangstelling 
tegemoet.  

Met vriendelijke groet, 

Guido Vrooijink (namens de Dorpsraad Reutum)  
Hennie Deterink (namens de KBO-afdeling Reutum) 
Jean Paul Deterink (namens de Ondernemersvereniging Reutum)  
Hubert Stevelink (namens de Stichting Gemeenschapsruimte Reutum) 
Gert-Jan Poppink (namens de Werkgroep Herbestemming Kerkgebouw) 
 
 
Deze brief is in afschrift naar de gemeenteraad van Tubbergen gestuurd. 


